

TRADING POLICIES | 交易政策

The English language version of this Policy shall be controlling in all respects and shall prevail in case of any inconsistencies with translated versions, if any.

本政策的英文版本应在各个方面进行控制,并与翻译版本存在任何歧义时以英文版本为准。

SCALPING POLICY | 剥头皮政策

To provide the best service and stability of our platforms, systems and products, we do not allow Scalping on any of our trading platforms. "Scalping" is defined as a method where traders open and close trades within 300 seconds.

Samtrade FX reserves the right to cancel orders or void transactions for Scalping, Misquotes and Hedging. Introducing Brokers WILL NOT receive any Fees for transactions that are defined as Scalping trades.

为了提供平台、系统和产品的最佳服务和稳定性,我们不允许在我们的任何交易平台上进行剥头皮交易。"剥头皮交易"被定义为交易者在 300 秒内开立和关闭交易的一种方法。

德兴汇保留取消定单、错误报价和对冲交易或使交易无效的权利。介绍经纪商将不会收到任何 被定义为剥头皮交易的费用。

MISQUOTES POLICY | 错误报价政策

We have multiple liquidity providers and quotes are aggregated using an aggregation system which generates a price from multiple liquidity providers (usually more than 9 liquidity providers). Misquotes may happen when 1 or more liquidity providers have "skewed" prices and quotes are very different from other liquidity providers. In such a case we reserve the right to reverse, cancel or delete orders where misquote occurred.

Samtrade FX reserves the right to cancel orders or void transactions for Scalping, Misquotes and Hedging. Introducing Brokers WILL NOT receive any Fees for transactions that are defined as Misquotes.

我们拥有多个流动性提供商,并且使用汇总系统对报价进行汇总,该系统由多个流动性提供商 (一般超过9个流动性提供商)生成价格。当1个或多个流动性提供商"扭曲"价格且报价 与其他流动性提供商有很大不同时,可能会出现错误报价。在这种情况下,我们保留在出现错 误报价的情况下撤销、取消或删除订单的权利。

德兴汇保留取消定单、错误报价和对冲交易或使交易无效的权利。介绍经纪商将不会收到被定义为错误报价的交易的任何费用。



ARBITRAGE POLICY | 套利政策

We have multiple liquidity providers and quotes are aggregated using an aggregation system which generates a price from multiple liquidity providers (usually more than 9 liquidity providers). Similar to misquotes policy, Arbitrage is when traders take unfair advantage on quotes that are very different from other liquidity providers. This may happen when 1 or more liquidity providers have "skewed" prices and quotes that may be different from other liquidity providers.

Samtrade FX reserves the right to cancel orders or void transactions for Scalping, Misquotes and Hedging. Introducing Brokers WILL NOT receive any Fees for transactions that are defined as Arbitrage trades.

我们有多个流动性提供商,并且使用汇总系统对报价进行汇总,该系统从多个流动性提供商 (一般超过9个流动性提供商)生成价格。与错误报价政策类似,套利是指交易者在与其他 流动性提供商截然不同的报价中获得不公平的优势。当1个或多个流动性提供商"扭曲"价 格和报价可能与其他流动性提供者不同时,可能会发生这种情况。

德兴汇保留取消定单、错误报价和对冲的订单或使交易无效的权利。介绍经纪商将不会收到被 定义为套利交易的任何费用。